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Vragen van de leden Van Gerven en
Langkamp (beiden SP) aan de
minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over het niet
verstrekken van gegevens van een
oorspronkelijk spermadonor door het
Delfzicht Ziekenhuis Delfzijl.
(Ingezonden 27 januari 2010)

1
Wat is uw oordeel over de situatie dat
het Delfzicht Ziekenhuis een lesbisch
stel geen gegevens verstrekt die hen
zouden kunnen helpen in de
zoektocht naar de biologische vader
van hun zoontje, omdat
spermaverwisseling heeft
plaatsgevonden?1

2
Bent u van mening dat het Delfzicht
Ziekenhuis meer openheid moet
geven in het verstrekken van
gegevens over de biologische vader?
Zo nee, waarom niet? Zo ja, welke
maatregelen gaat u nemen?

3
Is het waar dat deze casus niet op
zichzelf staat, maar dat er meer
verwisselingen hebben
plaatsgevonden in het Delfzicht
Ziekenhuis?2

4
Heeft het ziekenhuis deze
spermaverwisseling of ander
mogelijke verwisselingen gemeld bij
de Inspectie voor de
Gezondheidszorg (IGZ)? Dient een

ziekenhuis een dergelijke calamiteit te
melden?

5
Wat is de reden dat de IGZ in het
verleden onderzoek geweigerd heeft
naar het verwisselen van buisjes
sperma? Kunt u uw antwoord
toelichten?

6
Wat is uw oordeel over de visie van
Nederlandse Vereniging voor
Obstetrie en Gynaecologie die een
onderzoek van de IGZ naar de
toedracht in het Delfzicht Ziekenhuis
wenselijk acht om uit deze casus
landelijke lessen te trekken?

7
Vindt u niet dat de Inspectie alsnog
een onderzoek moet doen naar de
verwisseling van sperma bij de
kunstmatige inseminatie van deze
vrouw in het Delfzicht Ziekenhuis, en
mogelijke andere gevallen van
verwisseling? Zo nee, waarom niet?
Zo ja, wilt u dit dan in gang zetten?

8
Bestaat er inzicht hoe vaak
verwisselingen, of bijna
verwisselingen, voorkomen in
vruchtbaarheidsklinieken in
Nederland? Kunt u dit met cijfers
toelichten?

9
Dient er niet een centraal register te
komen van fouten in
vruchtbaarheidsklinieken die tot
verwisseling of bijna-verwisseling

hebben geleid? Welke taak acht u hier
weggelegd voor de IGZ en/of de
beroepsgroep?

1 de Volkskrant, 22 januari 2010: «Onderzoek
naar donorsperma geëist»
www.volkskrant.nl/binnenland/article
1341226.ece/Onderzoek_naar_donors,
22 januari 2010.
2 NOVA, 22 januari 2010.

Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2009–2010 Vragen gesteld door de leden der Kamer

0910tkkvl2010Z01600
Sdu Uitgevers
’s-Gravenhage 2010 Tweede Kamer, vergaderjaar 2009–2010, Vragen


